
 

 

 

KNOCK-OUTs 2024 
 
 

Entry into the competitions is open until 26 Apr 2024 by registration in the office or by email. 

All competition boards will be published on the website. The draw will take place after the 

Club Captain v Ladies Captains Day on 28 Apr 2024. The complete instructions and rules 

are available in the office. All competitions will be played off ¾ difference for the 

handicaps except the henpecked. 

With your registration you are agreeing to share your mobile number / email to other 

Knock-Out-Competitors and have to pay the entry-Fee (10€ per person per event). Each 

round must be completed by the date set by the competition committee. The 

responsibility lies with both players to arrange the match.  

 

ISSIT Trophy 

Matchplay knockout competition open to all male members. All competitors play off 

scratch. The final is played over 36 holes, all other rounds are played over 18 holes. The 

top four handicap players will be seeded. Play off is the yellow tee markers.  

 

Beefeater Trophy 

Matchplay knockout competition open to all male members. Players who hold a current 

handicap 18,1 to 54 start with a handicap of 18,0. The final is over 36 holes, all other rounds 

are played over 18 holes. Play off is the yellow tee markers. 

 

Tony Bairstow Salver  

This is a matchplay knockout competition open to all male members who hold a current 

handicap of 18,1 to 54. Players who hold a current handicap 36,1 to 54 start with a 

handicap of 36,0. All rounds are played over 18 holes. Play off is the yellow tee markers.  

 

4BBB Trophy  

This is a pair’s matchplay knockout competition open to all male members. All rounds 

including the final will be played over 18 holes. Play off is the yellow tee markers. 

 

Hen-Pecked Cup  

Open to all male and female members. The form of play is mixed foursomes matchplay. 

All rounds including the final will be played over 18 holes. Play off red and yellow tee 

markers. 

 

Keane-Knockout 

Matchplay-Knockout for all female members with an official handicap. Players who hold 

a current handicap 36,1 to 54 start with a handicap of 36,0. All rounds are played over 18 

holes. Play off is the red tee markers.  

 

Chilvers-Knockout 

This is a pair’s matchplay knockout competition open to all female members. All rounds 

including the final will be played over 18 holes. Play off is the red tee markers. 

  



 

 

 

KNOCK-OUTs 2024 
 
 

Anmeldeschluss: 26. April 2024. Anmeldungen können im Sekretariat (oder per Email) 

erfolgen. Die Daten und Regeln werden auf der Homepage veröffentlicht.  

Auslosung am 28. April 2024 nach dem Club Captain vs. Ladies‘ Captain Turnier. Die 

vollständigen Ausschreibungen liegen im Office aus.  

Mit der Eintragung in die Meldeliste erklären sich die Teilnehmer zur Weitergabe der 

Mobiltelefon-Nummer bzw. Emailadresse an andere Mitspieler einverstanden. Das 

Startgeld in Höhe von 10€ p. P. ist bei Anmeldung zu zahlen. Jede Runde muss bis zu dem 

vom Wettspielausschuss festgelegten Datum abgeschlossen sein. In jeder Runde sind 

beide Spieler verantwortlich für die Organisation des Spiels.  

 

ISSIT Trophy 

Lochwettspiel (K.O.-Wettbewerb ohne Handicap) offen für alle männlichen Mitglieder. 

Die Vorrunden werden über 18 Löcher gespielt, das Finale wird über 36 Löcher gespielt. 

Die besten vier Golfer treten gegeneinander an. Gespielt wird von den gelben 

Abschlägen. 

 

Beefeater Trophy 

Lochwettspiel (K.O.-Wettbewerb) und offen für alle männlichen Mitglieder. Teilnehmer mit 

einem Handicap 0-54 (Vorgabenbegrenzung -18,1). Die Vorrunden werden über 18 

Löcher gespielt, das Finale über 36 Löcher. Gespielt wird von den gelben Abschlägen.  

 

Tony Bairstow 

Lochwettspiel (K.O.-Wettbewerb) und offen für alle männlichen Mitglieder mit einem 

aktuellen Handicap von 18,1 bis 54. Golfer, die ein höheres Handicap zwischen 36,1 und 

54 besitzen, spielen mit Handicap 36,0.. Alle Runden werden über 18 Löcher gespielt. 

Gespielt wird von den gelben Abschlägen.  

 

4BBB Trophy 

Vierball-Bestball für alle männlichen Mitglieder mit aktuellem Handicap. Alle Runden, 

einschließlich Finale, werden über 18 Löcher gespielt. Gespielt wird von den gelben 

Abschlägen. 

 

Hen-Pecked Cup 

Gemischter „Klassischer Vierer“ und offen für alle weiblichen und männlichen Mitglieder. 

Alle Runden werden über 18 Löcher gespielt. Gespielt wird von den roten und gelben 

Abschlägen. 

 

Keane Knockout 

Lochwettspiel (K.-O.-Wettbewerb) offen für alle weiblichen Mitglieder mit einem offiziellen 

Handicap (Vorgabenbegrenzung -36,0). Golfer mit einem höheren Handicap zwischen 

36,1 und 54,0 spielen mit HCP 36,0. Alle Runden werden über 18 Löcher von den roten 

Abschlägen gespielt.  

 

Chilvers Knockout 

Vierball-Bestball für alle weiblichen Mitglieder mit offiziellem Handicap 

(Vorgabenbegrenzung -36). Gespielt wird von den roten Abschlägen. Alle Runden 

werden über 18 Löcher gespielt. 


